
 برق متقاضایان نهضت ملی مسکن 
در گلستان تامین شد

سرپرست معاونت مهندسی و نظارت شرکت توزیع نیروی برق 
گلستان گفت :۸۸۲ واحد از پروژه های نهضت ملی مسکن در استان در 
مراحل پایانی قرار دارد و برق این پروژه ها تامین شده است. به گزارش 
روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق گلستان ؛ شهرام شاهی گفت 
: جهت تامین برق این ۸۸۲ واحد نهضت ملی مسکن بیش از ۱۱۳.۵ 
میلیارد ریال هزینه شده است که شهرستان های آزادشهر ، کلاله ، 
علی آبادکتول ؛شرق و غرب گرگان ،بندرترکمن ، آق قلا و بندرگز را 
شامل می شود.وی افزود :در ۶ ماه نخست سالجاری ، ۸ هزار و سیصد 
و پنجاه و پنج متقاضی شهری با اجرای ۲۵۳۸ متر شبکه فشار متوسط 
و ۱۷۲۶۲ متر شبکه فشار ضعیف و ۶۰ دستگاه پست توزیع و همچنین 
هزار و پانصد و پانزده متقاضی روستایی با احداث ۱۶۰ متر شبکه فشار 
متوسط و ۸۰۵۹ متر شبکه فشار ضعیف و ۴ دستگاه پست هوایی تامین 
برق شده است.شاهی اضافه کرد :در حوزه پروژه عمرانی ، ساختمان 
اداری توزیع برق آزادشهر تاکنون بیش از ۴۲.۳ میلیارد ریال هزینه 
شده است.سرپرست معاونت مهندسی و نظارت شرکت توزیع نیروی 
برق گلستان اضافه کرد: نصب چراغ روشنایی معابر استان وتهیه طرح 
جهت پروژه های سیم به کابل و … از دیگر اقدامات این معاونت در ۶ 

ماه نخست امسال می باشد.

 رصد میزان مصرف انرژی مشترکین 
با نصب کنتورهای هوشمند در گلستان

نصب  با   : گفت  گلستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
کنتور های هوشمند به راحتی می توان به مدیریت بار شبکه اقدام کرد.

سید احمد موسوی در جلسه هوشمندسازی کنتورهای برق مشترکین 
اداری،کشاورزی و خانگی پر مصرف گفت : با جایگزینی کنتور های 
هوشمند مشترکان می توانند ساعت به ساعت و دقیقه به دقیقه، میزان 
مصرف خود را بررسی و از آن اطلاع پیدا کنند.وی افزود : بر اساس قانون 
برای متقاضیان جدید اشتراک برق، کنتور های هوشمند نصب می شود. 
اما هم زمان با مشترکان جدید، هوشمند سازی کنتور مشترکین پر 
مصرف هم در دستور کار توانیر قرار گرفته است.موسوی با اشاره به 
عملکرد مدیریت ها در شهرستان  در حوزه هوشمند سازی گفت : با 
توجه به سهمیه اختصاصی، تمام مدیریت ها بایستی هوشمندسازی 
را در کنار نصب انشعاب جدید باید مدنظر داشته باشند، و هر هفته 
میبایست عملکرد خود را اعلام نمایند چرا که رویت پذیری و کنترل 

پذیری،جزو تکالیفی است که از سوی توانیر اعلام شده است.

درختان منطقه ۳ با هدف پیشگیری از خطرات 
جدی برای شهروندان قطع شدند

واقع در خیابان  با قطع درختان  رابطه  شهرداری منطقه ۳ در 
نلسون ماندلا اعلام کرد: درختان با هدف پیشگیری از خطرات جدی 
برای شهروندان قطع شدند.شهرداری منطقه ۳ در واکنش به اخبار 
منتشر شده در رابطه با قطع درختان بوستان کوشیار واقع در خیابان 
از  پیشگیری  هدف  با  ضروری  اقدام  »این  کرد:  اعلام  ماندلا  نلسون 
به  است. درختان مذکور  انجام شده  برای شهروندان  خطرات جدی 
دلیل ابتلا به بیماری های فراگیر و آفات، به شدت دچار خشکیدگی و 
ضعف ساختاری شده اند. این وضعیت به حدی رسیده که درختان به طور 
بالقوه ممکن است در هر لحظه سقوط کنند و تهدیدی برای امنیت جانی 
افراد، خصوصاً در ساعات پرتردد، به شمار می روند.تحقیقات و بررسی های 
متخصصان معاونت خدمات شهری و محیط زیست شهرداری منطقه ۳ 
نشان می دهد که این درختان دیگر قابل اصلاح یا درمان نبوده و ادامه 
حضور آنها در فضای شهری موجب ایجاد خطرات غیرقابل جبران می شود. 
از این رو، قطع درختان در راستای حفظ ایمنی عمومی و پیشگیری از وقوع 
حوادث ناگوار پس از ثبت در سامانه صورت گرفته است.اقدامات صورت 
گرفته کاملاً قانونی و با رعایت اصول زیست محیطی و پس از ارزیابی های 
کارشناسی دقیق انجام شده و برنامه های جایگزینی درختان و احیای فضای 

سبز منطقه اجرایی شده است.«

اخبار
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شهرکرد-سیمین رئیسی: بهنام دهقان درنشست خبری با خبرنگاران 
و اصحاب رسانه استان گفت: در شبکه بانکی استان ۲۰ بانک فعالیت می کنند 

که در ۲۶۶ شعبه با دو هزار۴۲۰ نفر پرسنل خدمات ارائه می دهند.
سرپرست امور شعب بانک ملی چهارمحال و بختیاری خاطرنشان کرد: 
در استان ۶۷۱ دستگاه خودپرداز نصب شده است و ۸۸ هزار و ۳۸۱ دستگاه 

پز کار خدمات دهی به مردم استان را بر عهده دارند.
دهقان اظهارداشت: در سال جاری ۶۰ همت منابع بانکی در استان جذب 
شده است که این رقم در سال گذشته ۵۳ همت بوده و در ابتدای سال جاری 
۸ همت به جذب منابع اضافه شده است که نشان دهنده ۱۳٫۷رشد منابع 

می باشد.
است  بوده  درصد  منابع ۱۵٫۴  به  مصارف  رشد  اینکه  به  اشاره  با  وی   
گفت: مصارف ما در سال جاری ۷۱ همت بوده و در سال قبل ۶۴ همت بوده 
است که نشان می دهد در سال جاری بیشتر از آن چیزی که منابع به دست 

آوریم مصرف داشتیم.
تصریح  بختیاری  و  چهارمحال  ملی  بانک  شعب  امور  سرپرست 
کرد:بانک ملی ایران در راستای حمایت از اقشار مختلف جامعه و ایجاد 
اقدام   ، الحسنه  قرض  وام  دریافت  برای  مردم  عموم  دسترسی  سهولت 
ویژگی  های  از  که  است  ملی«کرده  نام»مهربانی  با  طرحی  اجرای  به 
با  تومانی  میلون   ۳۰۰ قرض الحسنه  تسهیلات  به  می توان  مهربانی  طرح 
اشاره  با یک ضامن  فقط  و  ماه   ۶۰ تا   ۶ بازپرداخت  با  درصد   ۴ کارمزد 
و  حساب  افتتاح  با  می توانند  نیز  بام  سامانه  طریق  از  کردمتقاضیان 

به  نسبت  ملی،  مهربانی  قرض الحسنه  حساب  گزینه  روی  بر  کلیک 
کنند. اقدام  تسهیلات  این  دریافت 

وی افزود: در سال جاری ۷۰ هزار فقره تسهیلات در بخش های مختلف 
کشاورزی، صنعت، اشتغال، ازدواج، فرزند آوری و مسکن پرداخت شده است 
که ۱۷ هزار فقره تسهیلات در حوزه کشاورزی، ۷ هزار فقره در بخش صنعت 
و معدن، ۱۰ هزار فقره مسکن و ساختمان و ۳۱ هزار فقره خانه و اشتغال و 

ازدواج و... بوده است.
دهقان بیان کرد: در سال جاری در خصوص ازدواج شش هزار و ۳۰۲ 
نفر تسهیلات  به چهار هزار و۸۴۰  ملی معرفی شدند که  بانک  نفربه شبکه 

پرداخت و ۵۰۰ نفر در دست پرداخت است.
سرپرست امور شعب بانک ملی چهارمحال و بختیاری با اشاره به پرداخت 
تسهیلات در خصوص مسکن شهری و روستایی اضافه کرد: در سال جاری 
هزار و ۹۶۴ فقره ودیعه مسکن روستایی، دو هزار و ۳۴۲ واحد مسکن شهری، 
۷۱۲ واحد مسکن حمایتی در منظریه شهرکرد، ۹۸۸ فقره انعقاد قرار داد با 
بنیاد مسکن استان جهت پرداخت تسهیلات و احداث مسکن خود مالکیتی 

هزار و ۳۰۷ فقره تسهیلات پرداخت شده است.

مشهد - نجمه فتح پور: اولین نمایشگاه تخصصی صنعت ساختمان و 
معماری بصورت هنر مفهومی، توسط هلدینگ رام، از ۲۶ تا ۲۸ آذرماه، با مدل 

جدید صنعت نمایشگاهی جهان در جزیره کیش برگزار خواهد شد. 
آلا صباغان، مدیرعامل هلدینگ رام، در نشست خبری اولین نمایشگاه 
سالن  در  که  مفهومی  هنر  بصورت  معماری  و  ساختمان  صنعت  تخصصی 
جلسات مجتمع تجاری آرمیتاژ گلشن برگزار شد، گفت: هلدینگ رام از سال 
۸۶ بصورت تخصصی بر روی مشاوره و اجرای پروژه های ساختمانی شروع به 
فعالیت نمود. در سال ۱۴۰۲ در ۸ هزار و ۳۰۰ متر مربع فضای نمایشگاهی 
در محل سیتی استار مشهد نمایشگاه صنعت ساختمان را با طراحی خودمان 

برگزار کردیم. 
وی افزود: افتخار می کنیم سال قبل از کشور امارات و کلان شهرهای 
اصفهان، شیراز و تهران غرفه داشتیم. سعی کردیم مدیریت هزینه داشته 
باشیم، لذا به سمت غرفه سازی خاص رفتیم. فضای نمایشگاهی به گونه ای 
بودند.  دید  انداز  تمام غرفه ها در چشم  از هر سمت  بود که  طراحی شده 
کیش  جزیره  در  ایم  کرده  سعی  را   ۲۰۲۴ رامکس  نمایشگاه  نیز  امسال 

نمائیم. برگزار 
صنعت  تخصصی  نمایشگاه  امسال  کرد:  اظهار  رام  هلدینگ  مدیرعامل 
ساختمان و معماری، از ۲۶ تا ۲۸ آذرماه، در برج میکا  مال جزیره کیش در 
فضای ۶۵۰ متر مربع برگزار خواهد شد. ۴۶ غرفه تدارک دیده شده است که 
محصولات با آثار خلاقانه در معرض بازدید قرار دارند. یکی از هنرمندانی که 
امسال حضور خواهند داشت از کشور امارات هستند که با پسماند پلاستیک 

آثار زیادی تولید کرده است. 
صباغان با اشاره به اینکه شرکت های از تهران، اصفهان، تبریز و کشور 
ترکیه در نمایشگاه مشارکت دارند، عنوان کرد: ساعت بازدید نمایشگاه ۱۷ تا 
۲۲ است و پنل های تخصصی معماری از ساعت ۱۵ تا ۱۷ در محل پردیس 
سینمایی میکا  مال خواهد بود. مخاطبین نمایشگاه سرمایه گذاران، بلندمرتبه 

سازان و سازندگان صنعت ساختمان هستند. 
محمد رضائی، رئیس هیات مدیره هلدینگ رام نیز در این نشست خبری 
و  ساختمان  صنعت  تخصصی  نمایشگاه  اولین  گرفتم  تصمیم  داشت:  بیان 
معماری بصورت هنر مفهومی را در جزیره کیش برگزار کنیم. ما یک فضای 
نمایشگاهی جدید که نوآورانه  ترین مدل در دنیا است برگزار خواهیم کرد. 
استان های  به  و  از مشهد شروع می کنیم  را  نمایشگاهی  این مدل  مفتخریم 

دیگر معرفی می نمائیم.
عرضه  محصول  نداریم،  سازی  غرفه  نمایشگاه  این  در  داد:  ادامه  وی 
نمی شود، که باعث کاهش هزینه های جانبی، نیروی انسانی و فضای نمایشگاه 
می گردد. . هلدینگ رام مبتکر صنعت نمایشگاهی است. از صنعت نمایشگاهی 
سنتی عبور کردیم و به سمت نمایشگاه مدرن رفتیم. ما هزینه های اضافی را 

در برگزاری نمایشگاه حذف کرده ایم.
امسال، مدل هنر مفهومی است. در  نمایشگاه  اظهار کرد: مدل  رضایی 
این نمایشگاه نیاز نیست محصولی به نمایشگاه حمل شود. محصول را بوسیله 
آرت و هنر می سازیم و بازدید کننده به مدل یک گالری و موزه در نمایشگاه 

در  داشت.  خواهیم  را  محصول  به  احترام  مدل  این  در  می کند.  پیدا  حضور 
کنار محصول هنری، QR کد را داریم که تمام اطلاعات کالا قابل دسترسی 
است. در نمایشگاه فضایی شکل می گیرد تا بازدید کننده با صاحب صنعت، 

مذاکرات ایجاد شود.
رئیس هیات مدیره هلدینگ رام با اشاره به اینکه صنعت نمایشگاهی به 
سمت هنر مفهومی رفته است، تصریح کرد: در حاشیه نمایشگاه پنل معماری 
قرار دارد که بخش علمی نمایشگاه را پویا می کند. از معماران و طراحان برتر 
دنیا دعوت کرده ایم تا به ایران بیابند که سطح علمی قوی و پویا در نمایشگاه 

خواهد بود. 
یا  دیر  گفت:  نیز  رام  هلدینگ  مدیرعامل  مشاور  طبسی،  محسن 
به  قائل  ما  بود.  خواهیم  شاهد  را  نمایشگاهی  صنعت  در  تغییر  زود 
ایجاب  اجتماعی  و  فرهنگی  مسئولیت  هستیم،  اجتماعی  مسئولیت 
داشته  محیطی  زیست  و  توسعه  علمی،  هنری،  نگاه  صنعت  تا  می کند 
زیست  نگاه  و  باشند  انرژی  رده  بالاترین  در  باید  محصولات  باشد. 

کنند.  ایجاد  را  داشته  محیطی 
وی افزود: دوره بعدی این رویداد را به یک رویداد هنری تبدیل خواهیم 
در  و  داشت  و صنعت ساختمان حضور خواهند  معماری  که  همانگونه  کرد. 
فراخوان شرکت می کنند، برای هنرمندان نیز فراخوان می دهیم و کسانی که 
در داوری ها موفق شوند به نمایشگاه راه پیدا می کنند. دوره بعدی یک گالری 

صنعتی خواهیم ساخت.
کننده  تولید  از  حمایت  نمایشگاه  این  کرد:  تاکید  دانشگاه  استاد  این 
نیست، بلکه حمایت از مصرف کننده است. تولید کنندگان حاضر در نمایشگاه 
های معمول، هزینه های حضور را از مصرف کننده طلب خواهند کرد و باعث 
افزایش هزینه تمام شده محصول می گردد. با این مدل نمایشگاه، شاهد حذف 
عناصری از مدل سنتی هستیم لذا هزینه کم می شود و قیمت محصول کاهش 

خواهد داشت.

سرپرست امور شعب بانک ملی چهارمحال و بختیاری

چهارهزارو۸۴۰ فقره تسهیلات ازدواج در چهارمحال و بختیاری پرداخت شد

تلفیق هنر و صنعت در نمایشگاه صنعت ساختمان و معماری

علیرضا نادعلی عضو و سخنگوی شورای اسلامی شهر تهران از سازمان 
تاکسیرانی پایتخت بازدید کرد و گفت: اقدامات سازمان تاکسیرانی شهر تهران 

در حوزه های رفاهی و نوسازی ناوگان دلگرم کننده است.
به گزارش روابط عمومی سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر 
تهران،علیرضا نادعلی عضو سخنگوی شورای اسلامی شهر تهران در بازدید از 
بخش های مختلف سازمان تاکسیرانی شهر تهران با شادی مالکی مدیرعامل 

این سازمان دیدار و گفتگو کرد.
گزارش  ارائه  ضمن  مالکی  دیدار  این  ابتدای  در  گزارش  این  اساس  بر 
تهران گفت: در سازمان  تاکسی شهر  بر  نظارت  و  عملکرد سازمان مدیریت 
تاکسیرانی  ناوگان  هوشمندسازی،نوسازی  موضوع  سه  تهران  شهر  تاکسی 
پایتخت و رفاه رانندگان تاکسی را در اولویت کاری خود قرار دادیم و در این 

زمینه اقدامات خوبی صورت گرفت.
به  نسبت  پایتخت  در  تاکسی ها  نوسازی  درصدی   ۱۸ رشد  افزود:  وی 
سال گذشته از اقداماتی بود که در نوسازی ناوگان تاکسیرانی پایتخت صورت 
از  تاکسی  رانندگان  به  اشتغال  روانه های  الکترونیکی  گرفت؛همچنین صدور 

اقداماتی بود که در حوزه هوشمندسازی به صورت جدی دنبال شد.
پرونده   ۶۰۰ نیست  رفاهی  حوزه  در  دیگر  سوی  از  داد:  ادامه  مالکی 
بررسی  حال  در  که  شدند  شناسایی  خاص  بیماری  دارای  تاکسی  رانندگان 
نیست توسط سازمان  تاکسی  رانندگان  بیمه تکمیلی  از سوی دیگر  و  است 

مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران مورد پیگیری قرار گرفته است.
گفت:  تهران  شهر  تاکسیرانی  بر  نظارت  و  مدیریت  سازمان  مدیرعامل 
در جهت  تاکسی  رانندگان  به  خودرو   ۴ نوسازی  حوزه  در  امسال  همچنین 
نوسازی پیشنهاد می شود رانندگان تاکسی می توانند از تنوع انتخاب بیشتری 

برخوردار باشند.

اسلامی شهر  و سخنگوی شورای  نادعلی عضو  علیرضا  ادامه جلسه  در 
ناوگان حمل و نقل عمومی برای شورای اسلامی شهر  تهران گفت: موضوع 
از این موارد  تهران بسیار مهم است که تاکسیرانی شهر تهران نیز از جمله 

است.
حوزه  و  خودروها  تنوع  گفت:  تهران  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 
برقی سازی در ناوگان تاکسیرانی شهر تهران دنبال شده است؛ از سوی دیگر 
تهران  تاکسیرانی شهر  سازمان  در  رفاهی  در حوزه های  انجام شده  اقدامات 

دلگرم کننده است.
نایب رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران 
گفت: رویکرد مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسی شهر تهران در 
حوزه فرهنگی بسیار دلگرم کننده است در همین زمینه معتقدم ی توانیم نگاه 
ویژه ای در حوزه فرهنگی و اجتماعی در سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسی 

شهر تهران داشته باشیم.
نادعلی در خاتمه گفت: وجود نگاه مادرانه به شهر می تواند کمک شایانی 
به فعالیت بهتر در شهرداری تهران باشدو خوشبختانه در سازمان مدیریت و 
نظارت بر تاکسیرانی شهر تهران این نگاه وجود دارد؛ ما نیز در شورای اسلامی 

شهر تهران به دنبال حل مشکلات رانندگان تاکسی در پایتخت هستیم.
پایتخت  تاکسیرانان  نماینده  این جلسه  پایان  در  گزارش،  این  براساس 
به ارائه مشکلات تاکسیرانان پایتخت پرداخت و مقرر شد در شورای اسلامی 
شود.  رسیدگی  تاکسی  رانندگان  مشکلات  به  ویژه  صورت  به  تهران  شهر 
همچنین عضو و سخنگوی شورای اسلامی شهر تهران ضمن بازدید از مرکز 
رصد هوشمند سازمان تاکسیرانی و مجموعه روابط عمومی سازمان، در جریان 
برنامه های پیش روی این سازمان قرار گرفت و دغدغه های خود را مطرح 

نمود.

یزد-سید محمد جواد عرفان فر: مدیرکل امور مالیاتی استان یزد از فراهم 
شدن امکان اصلاح یا ارسال اظهارنامه مالیات بر ارزش افزوده دوره زمستان سال 

۱۴۰۲ و دوره بهار ۱۴۰۳ خبر داد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی استان یزد، »رضا نجف زاده« 

مدیرکل امور مالیاتی استان یزد با اشاره به بخشنامه سازمان امور مالیاتی گفت: در 
راستای اجرای قانون پایانه های فروشگاهی و تغییر رویه ارائه اظهارنامه های مالیات 
بر ارزش فزوده، برخی مؤدیان با توجه به جدید بودن این شیوه، در فرایند اصلاح، 
تکمیل و استرداد اظهارنامه های پیش فرض دچار اشتباهات و نواقصی بودند لذا 
سازمان امور مالیاتی با هدف تکریم مؤدیان مالیاتی، امکان مجددی را برای تسلیم 

اظهارنامه مالیات بر ارزش افزوده این مؤدیان در نظر گرفته است.
وی افزود: در همین راستا برای مؤدیانی که به نحوی موفق به ارسال اظهارنامه 
مالیات بر ارزش افزوده دوره چهارم سال ۱۴۰۲ و یا بهار ۱۴۰۳ در مهلت مقرر 
یا  آنها دارای اشکالات  ارسالی  یا به علت های مختلف اظهارنامه  قانونی نشده  و 

ایراداتی باشد فرصت مجدد اصلاح و استرداد اظهارنامه فراهم شده است.
نجف زاده تصریح کرد: در صورتی که اشخاص مشمول نسبت به مسترد 
نمودن اظهارنامه زمستان ۱۴۰۲ تا ۱۰ آذر و اظهارنامه بهار ۱۴۰۳ تا ۲۰ آذرماه 
اقدام و نسبت به پرداخت و یا ترتیب پرداخت مالیات بر ارزش افزوده متعلق تا ۲۶ 

آذر اقدام نماید یا فاقد بدهی باشند، از بخشودگی جرایم برخوردار خواهند شد.

نادعلی در بازدید از سازمان تاکسیرانی عنوان کرد؛

 به دنبال حل مشکلات رانندگان تاکسی در پایتخت هستیم

 فرصت جدید برای ارسال یا اصلاح اظهارنامه ارزش افزوده 
دوره زمستان ۱۴۰۲و بهار ۱۴۰۳
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بوشهر- رضا حیدری: مدیر کل صنعت ، معدن و تجارت استان 
بوشهر از فعال سازی ۱۳ واحد معدنی راکد در استان بوشهرخبر داد. 
افزود: طی یک سال گذشته تعداد ۱۳ واحد معدنی  مهدی صفوی 
و  واریزه کوهی    ، استخراج سنگ لاشه، سنگ گچ  زمینه  راکد در 
غیره در استان بوشهر فعال شده است.صفوی با اشاره به پیگیری های 
متعدد جهت احیا و فعال سازی معادن استان عنوان کرد : فعال سازی 
واحدهای معدنی عمدتا در شهرستانهای دیر،جم ،دیلم و دشتستان 
بوده است که بصورت مستقیم ۳۰ نفر اشتغال ایجاد شده است.وی 
بیان کرد : ظرفیت تولید سالیانه  واحدهای معدنی فعال شده  مجموعا 

۹۰۰ هزار تن بوده که بطور میانگین ۱۰۴ میلیارد ریال سرمایه گذاری 
صورت گرفته است .مدیر کل صمت استان بوشهر گفت :  طبق وضعیت 
موجود تعداد ۲۵۸ فقره پروانه بهره برداری معدنی با سرمایه گذاری 
۷۷۶۷ هزارو ۷۴۷ میلیون ریال با اشتغال ۱۷۴۰ نفردر استان صادر 
شده است . مدیر کل صمت استان بوشهر گفت: در راستای حمایت 
از معادن استان تا کنون اقدامات متعددی نظیر تشکیل جلسات با 
مسئولین کشوری و استانی ، بازدید های میدانی، پذیرش مشکلات 
ادارات  با مدیران  ارتباط مستقیم  از طریق میز های خدمت  مرتبط 

صمت شهرستانهای تابعه استان و غیره صورت گرفته است.

مدیر عامل شرکت گاز استان گلستان با اشاره به انتشار بوی 
گاز در بخش هایی از گرگان خبر داد : شهروندان نگران استمشام 
بوی گاز در فضای شهر نباشند، هیچ مشکلی برای شهروندان 
ایجاد نخواهد شد.علی طالبی اعلام کرد : برخی از شهروندان 
به ویژه در قسمت های شمالی  را  گرگانی استشمام بوی گاز 
شهر گزارش کردند که این بو به دلیل استفاده از ماده مرکاپتان 

برای بودار کردن گاز طبیعی است.وی افزود : از ساعتی پیش 
همکارانمان در محدوده جاده آق قلا بشکه های حمل این ماده را 
بوزدایی کردند که به دلیل وزش باد این بو به مناطق شهری نیز ورود 
پیدا کرده است .مدیر عامل شرکت گازاستان گلستان همچنین این 
اطمینان را به مردم عزیز داد که نشت گاز نداریم و بوی استشمام شده 

هیچ مشکلی را برای شهروندان ایجاد نخواهد کرد.


